
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 1. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1928

Vil ministeren tage initiativ til at afsætte midler til oprettelse af flere uddannelsesstillinger

for bøjletandlæger, så vi kan sikre, at børn ikke ender med komplikationer og varige ge-

ner på grund af forsinket bøjlebehandling, der skyldes en stor mangel på bøjletandlæger?

Den 25/9-20 udsendte Tandlægeforeningen en pressemeddelelse, hvor foreningen gør

opmærksom på den akutte mangel på bøjletandlæger, og hvad denne situation har af

konsekvenser. https://www.tandlaegeforeningen.dk/pressen/nyheder-og-pressemeddelel-

ser/pressemeddelelser/2020/09/mangel-paa-boejletandlaeger-giver-lange-ventelister/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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